



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 16 Juni 2019

Närvarande: Emelie, Rose-Marie, Liss-Beth, Anita och Carry

§ 1 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat

§ 2 Anita Petersson valdes till att justera protokollet

§ 3 Dagordningen godkändes

§ 4 Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna

§ 5 Ekonomisk rapport, på företagskontot finns 58.879kr, Swish 982kr och på placeringskontot 268.581kr

§ 6 Inga rapporter har inkommit

§ 7 Inga skrivelser

§ 8 Inga frågor från sektorerna

§ 9 Nya frågor

- Arbetsgruppens förslag angående fonderade medel sponsorhuset, i nuläget finns det ca 1.400kr hur dessa ska användas tas upp på medlemsmötet 16/6
- Fråga från Lina (köket) ang Mobil sync. Avslås, Emelie meddelar Kerstin Malm och Lina
- Lista förtjänsttecken. Vi tar med den lista som finns i nuläget och funderar till nästa gång, Carry gör ett dokument och mailar till styrelsen.
- Föreläsare hösten 2019/vinter 2020. Olika förslag diskuterades, bland annat:

Tandhälsa, Ingrid Wennerlund, Emelie kollar med henne  
Hundfotografering  
High Five, Helen Lindström

Vi funderar till nästa möte

- GDPR – info finns på hemsidan, det som saknas är kontaktuppgifter till Mia S
- Regelrevideringen distriktet, Emelie kontaktar distriktet och frågar när mötet med lokalklubbarna ska bli av.
- Hemsidan har inte uppdaterats på länge, Emelie kontaktar Kerstin Malm så den blir uppdaterad till hösten
- Förfrågan från Kerstin ang föreläsning rasklubb.

Avslås, men de får erbjuda biljetter till våra medlemmar och kan annonsera ut arrangemanget till medlemmarna

§ 10 Övrigt

Dammsugare, på nästa möte tar vi upp frågan om inköp av en dammsugare till.  
På nästa möte tas även frågan från TS upp angående förslag om hallhyra

§ 11Mötet avslutades

Vid protokollet

Ordförande

---

Carry Jiewertz

---

Emelie Hörman

Justeras

---

Anita Petersson